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Abstract: The study aims to analyze how digital advertising as social media marketing activity
affects brand awareness and consumers buying intent. For this purpose, we used a digital
questionnaire on the fan page of the brand Ooredoo. This was analyzed by the modeling of partial
least-squared structural equations (PLS-SEM). The results proved that consumers’ perception of
digital advertising positively affects the brand’s positive perception and enhances their intentions
make a purchase decision. The results proved that the inconvenience of consumers as a negative
perception result of digital advertising will affect their view of the brand and discourage buying
intentions.
Keywords: Digital Marketing; Social Media; Brand Perception; Buying Intent.
Jel Classification Codes: M3, M31, M37
Résumé:L'étude vise a analyser I’impact de la publicité numérique sur les réseaux sociaux
affectant la notoriété de la marque et l'intention d'achat des consommateurs. Pour cela, nous avons
utilisé un questionnaire numeérique sur la page fan de la marque Ooredoo. Ceci a été analysé par la
modélisation des équations structurelles partielles des moindres carrés (PLS-SEM). Les résultats ont
prouvé que la perception des consommateurs de la publicité numérique affecte positivement la
perception de la marque et renforce leurs intentions de prendre une décision d'achat. Les résultats
ont prouvé que les inconvénients des consommateurs affecteront leur vision de la marque et
décourageront les intentions d'achat.
Mots-clés: marketing numérique; Des médias sociaux; Perception de la marque; Intention d'achat.
Codes de classification de Jel: M3, M31, M37
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